

Memur Zammının Ne Kadarı BES'e Gidecek?

Kamu görevlilerinin aylık ücretlerine 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli olarak %3 oranında zam yapılacak olmasına rağmen, aynı tarihten geçerli olarak zorunlu bireysel emeklilik sisteminin uygulanacak olması nedeniyle, çalışanların bazıları zammı hissetmeyecek. - 17.11.2016

MEMUR ZAMMININ NE KADARI BES'E GİDECEK?

Kamu görevlilerinin aylık ücretlerine 1 Ocak 2017 tarihinden geçerli olarak %3 oranında zam yapılacak olmasına rağmen, aynı tarihten geçerli olarak zorunlu bireysel emeklilik sisteminin uygulanacak olması nedeniyle, çalışanların bazıları zammı hissetmeyecek.

1.1.2017 tarihi itibarıyla 45 yaşını tamamlamamış olan kamu çalışanları, 2017 yılı Ocak ayında zorunlu olarak emeklilik planına dâhil edilecek ve maaşlarından her ay prim kesilecek. Ancak, bireysel emeklilik sistemine zorunlu olarak dahil edilenler isterlerse daha sonra sözleşmeden cayabilecekler. Ayrıntılı haberimiz için [tıklayınız](#)...

15 Ocak 2017 maaşından ne kadar prim kesilecek?

Bireysel emeklilik sistemine zorunlu olarak dahil edilecek olan (1.1.2017 tarihi itibarıyla 45 yaşını tamamlamamış olan) kamu çalışanlarından her ay kesilecek “çalışan katkı payı” ilk olarak 15 Ocak 2017 maaşları üzerinden hesaplanacak.

Maaşlardan kesilecek katkı payı en az; 1/10/2008 tarihinden sonra memuriyete girenler için sosyal güvenlik primi kesintisine tabi prime esas kazancın %3'ü oranında, 1/10/2008 tarihinden önce Emekli Sandığına tabi görevlerde bulunmuş memurlar için ise emekli keseneğine esas matrahın %3'ü oranında olacak.

Maaş zammı BES'e gidecek

15 Ocak 2017 maaşından ve izleyen ayların maaşından kesilecek olan %3 oranındaki katkı payının miktarı, kamu görevlilerinin maaş düzeyine göre farklı olacak. Ayrıca,

1.1.2017 tarihi itibariyle 45 yaşını tamamlamış olanların maaşından prim kesintisi yapılması taleplerine istinaden olacak.

Bu itibarla, 15 Ocak 2017’de zamlı maaş alacak olan kamu çalışanlarının, BES katkı payı kesintisi nedeniyle maaşlarının ne kadar artacağı konusunda bilgi vermesi bakımından aşağıdaki tabloyu hazırladık.

Tabloda, personelin tamamından BES kesintisi yapıldığı varsayılırken, asgari geçim indirimi tutarlarında 2017 yılı için söz konusu olacak artış (5-10 TL aralığında olması bekleniyor) dikkate alınmamıştır.

Unvan	D/K	Hizmet	15 Ocak 2017 net maaşında*		
			Zammin yaratacağı artış	BES’in yaratacağı düşüş	Net artış
Müsteşar	1/4	25 ve üstü	288,81 TL	131,63 TL	157,18 TL
Genel Müdür	1/4	25 ve üstü	250,66 TL	122,70 TL	127,96 TL
Daire Başkanı (müstakil)	1/4	25 ve üstü	203,32 TL	100,94 TL	102,38 TL
Profesör (en az 4 yıllık profesör)	1/4	25 ve üstü	210,46 TL	122,70 TL	87,76 TL
Müfettiş -Uzman (merkez-kariyer)	1/4	25 ve üstü	172,49 TL	100,94 TL	71,55 TL
Doçent (kazanılmış hak aylığı 1)	1/4	25 ve üstü	155,95 TL	109,87 TL	46,07 TL
Uzman Tabip	1/4	25 ve üstü	139,17 TL	100,94	38,23 TL

Şube Müdürü	1/4	25 ve üstü	117,43 TL	80,48	36,95 TL
Gelir Uzmanı	1/4	25 ve üstü	113,82 TL	80,48 TL	33,34 TL
Araştırmacı	1/4	25 ve üstü	113,22 TL	80,48	32,74 TL
Avukat	1/4	25 ve üstü	114,08 TL	82,79	31,30 TL
Yardımcı Doçent	1/4	25 ve üstü	126,54 TL	100,94 TL	25,59 TL
İstatistikçi	1/4	25 ve üstü	105,32 TL	82,79	22,53 TL
Polis Memuru	1/4	25 ve üstü	104,59 TL	82,79	21,80 TL
Mühendis	1/4	25 ve üstü	120,18 TL	100,94	19,24 TL
Veteriner	1/4	25 ve üstü	119,15 TL	100,94	18,20 TL
Maarif Müfettişi	1/4	25 ve üstü	115,14 TL	100,94 TL	14,20 TL
Programcı	1/4	25 ve üstü	94,44 TL	80,48	13,96 TL
Kütüphaneci	1/4	25 ve üstü	93,12 TL	80,48	12,64 TL
Hemşire (mesleki lisans)	1/4	25 ve üstü	94,83 TL	82,79	12,04 TL
Zabıt Katibi	1/4	25 ve üstü	92,52 TL	80,48	12,04 TL
Vaiz	1/4	25 ve üstü	91,25 TL	82,79	8,47 TL
Öğretmen	1/4	25 ve üstü	87,25 TL	82,79	4,47 TL

Şef	1/4	25 ve üstü	84,70 TL	80,48	4,22 TL
Bilgisayar İşletmeni	1/4	25 ve üstü	81,37 TL	80,48	0,89 TL
Koruma ve Gv. Grv.	1/4	25 ve üst	79,92 TL	80,48	(-0,56 TL)
Memur	1/4	25 ve üst	78,48 TL	80,48	(-2,00 TL)
Ekonomist	1/4	25 ve üst	80,71 TL	82,79	(-2,07 TL)
Uzman Yrd.(merkez-kariyer)	9/1	0	115,12 TL	77,56 TL	37,56 TL
Arařtırma Grevlisi	7/1	0	111,16 TL	80,60 TL	30,56 TL
Gelir Uzman Yrd.	9/1	0	92,66 TL	77,56 TL	15,10 TL
İl Gç Uzman Yrd.	9/1	0	92,46 TL	77,56 TL	14,90 TL
İnfaz Ve Koruma Memuru	9/1	0	74,59 TL	64,96 TL	9,62 TL
VHKİ	9/1	0	68,18 TL	60,04 TL	8,14 TL
Polis Memuru	8/1	0	91,44 TL	83,35 TL	8,09 TL
Tekniker	9/2	0	78,18 TL	72,38 TL	5,80 TL
Hizmetli	9/1	0	61,99 TL	58,94 TL	3,05 TL
İmam-Hatip (lise)	12/3	0	71,45 TL	71,62 TL	(-0,17 TL)

Öğretmen	9/1	0	75,15 TL	75,79 TL	(-0,65 TL)
----------	-----	---	----------	----------	-------------------

NOT:

**Aile yardımı bakımından, ilgililerin bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz olduğu varsayılmıştır.*

**Asgari geçim indirimi bakımından, bekar (veya eşi çalışan) ve çocuksuz personel için 2016 yılında geçerli olan tutar kullanılmıştır.*

**Döner sermayeden yararlananlar için, sabit döner sermaye ödemeleri (net ek ödeme miktarı kadar) hesaplamaya dahil edilmiş.*

**Gelir Vergisi %15 olarak uygulanmıştır.*

**Görev yapılan kurumlardan kaynaklı ödeme farklılıkları dikkate alınmamıştır.*

**Sendika aidatı ve toplu sözleşme ikramiyesi ödemesi dikkate alınmamıştır.*

**Tabloda hizmet süresi 8 yıldan az gösterilenlerin, 30.09.2008 tarihinden sonra işe girmiş oldukları varsayılmıştır.*

Kaynak:memurunyeri.com

Telefon: +90 (312) 473 84 23

E-Posta: mts@mevzuattakip.com.tr

Adres: Çetin Emeç Bulvarı Hürriyet Cad. No: 2/12 Çankaya ANKARA